

順利天主教中學
學校通告 63 (2021-2022)
使用「支付寶香港」電子繳費服務 (中一至中五)

敬啟者：

由 2022-2023 年度開始，本校如需收取費用，將會向家長發出電子繳費通告。家長仍需使用 eClass Parent App 收取及簽署通告，另需安裝 AlipayHK (支付寶香港)App 進行繳費，過程快捷方便。為協助家長安裝 AlipayHK，隨函附上安裝及使用說明。家長如在操作上有任何查詢，可致電 2389-3082 聯絡鮑仲偉老師。

附註：

1. 家長須在手機下載及安裝 AlipayHK(支付寶香港) App，並按指示開立戶口，家長必須提供一個可於香港使用的手提電話號碼收取短訊驗證碼。下載及安裝詳情可參考此通告附件或透過以下二維碼觀看：



<https://drive.google.com/file/d/1JP5WEpIpOmblyAfNCZ1DF7ZNnLhvqA0q/view>

2. 有關 eClass 繳費系統使用方法，可參考以下影片：



<https://www.youtube.com/watch?v=ceCRehGXieM>

此致

貴家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零二二年八月四日

----- ✂ -----

回 條
學校通告 63 (2021-2022)
使用「支付寶香港」電子繳費服務 (中一至中五)

姓名： _____

班別： _____ (_____)

敬覆者：本人知悉校方將轉用 AlipayHK「支付寶香港」作繳費服務，並會安裝相關軟件。

此覆

順利天主教中學詹校長

家長/監護人 _____ 簽署

二零二二年____月____日

SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2021-2022)

4 August 2022

Dear Parents,

Circular No. 63
Using “AlipayHK” for e-Payment Services (S1 – S5)

Starting from the school year 2022-2023, all parents have to settle payments via the e-notices issued in our eClass. You need to install the “AlipayHK App” on your smartphone to make payments electronically, which is fast, convenient, and smooth. Below are the instructions on how to install and use the app. Should you have any enquiries, please contact Mr. Pau at 2389-3082.

Remarks:

1. You should download and install the “AlipayHK app” on your smartphone and then create an AlipayHK account. You must provide a phone number registered in Hong Kong, which can receive SMS verification code. The details of installation can be found in the attachment or via the QR code below:



<https://drive.google.com/file/d/1JP5WEplpOmblyAfNCZ1DF7ZNNlhvqA0q/view>

2. For the procedures of using the eClass payment system, please refer to the video below:



<https://www.youtube.com/watch?v=ceCRehGXleM>

Yours faithfully,

Chim Yin Chu
Principal



Reply Slip
Circular No. 63 (2021-2022)
Using “AlipayHK” for e-Payment Service (S1 – S5)

Name : _____ Class : _____ () Date: _____

Dear Ms. Chim,

Thank you for notifying me of the details of using “AlipayHK” for e-Payment service. I will install the app accordingly

Yours sincerely,

Signature of Parent